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Svenska Inner Wheel Rådet   Protokoll Rådsårsmöte 109 
 
 
 

Protokoll fört vid Svenska Inner Wheel Rådets hundranionde 

rådsmöte, tillika årsmöte den 13-14 november 2021 

 
Närvarande  
Gertie Stenkula rådspresident  
Agneta Larsson vice rådspresident/vice nationalrepresentant  
Ewa Jägevall immediate past rådspresident/  
 nationalrepresentant/RISO  
Rose-Marie Wahlgren  rådssekreterare  
Monique Mellin  rådsskattmästare  
 
Gunnel Lindgren D 232 
Ingrid Haggårds D 233 
Gunnel Wallquist D 234 
Elisabet Eisen  D 235  
Susanne Fagerström D 236 
Birgitta Henning D 238   
Elisabeth Nelson D 239  
Britt Gars Petersson  D 240 
Lilian Bergholtz  D 241  
 
Adjungerade  
Elisabeth von Friesendorff  webmaster  
Lena Blom matrikelredaktör 
Annika Ahlqvist IT-samordnare 
Kerstin Jonson Medieansvarig/redaktör för IW Nytt 
 
 
Susanne Fagerström, DP i distrikt 236, hälsade oss välkomna till Alingsås. Susanne lämnade 
därefter ordet till Kersti Westin som tog oss med på en historisk resa i Alingsås. Staden har 
idag ca 40.000 innevånare och anlades för 400 år sedan av Gustav II Adolf som ville säkra de 
viktiga handelsvägarna i en tid av stor oro och krig. 1629 fick Alingsås stadsprivilegier. En av 
stadens profiler var Jonas Alströmer, för många känd som ”potatiskungen” föddes här och 
startade ett manufakturverk i staden. Alingsås var en trästad och härjades ofta av bränder. 
Stan är idag känd för sin fikakultur ”the Capital of Fika”.  
En annan profil var Charles Hill som har betytt väldigt mycket för Alingsås. Han startade ett 
bomullsväveri på 1850-talet med 365 vävstolar där det säkert stod en kvinna bakom varje 
vävstol. Hill startade barnkrubbor, såg till att barnen fick gå i skolan, öppnade badhus, såg till 
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att Alingsås fick sin första gatubelysning och han såg till att kvinnorna fick änkepension. Idag 
anordnar man en ljusvecka varje höst ”Lights in Alingsås”. Ett populärt evenemang som förra 
året drog 80.000 turister till stan och ljusdesigners står nu i kö för att få delta.  
Både Karin Boye och Britt G Hallkvist har bott här under en period och nyligen hittades en 
bronsåldersskatt strax utanför stan. 
 
Susanne Fagerström tackade Kersti för den intressanta tillbaka blicken och samtidigt 
presenterade hon Margareta Melin från Alingsås-Lerum-Vårgårda IWC som skulle finnas till 
hands under rådsårsmötet för att vara oss behjälplig. 
 
 
 
 
Rådspresident Gertie Stenkula hälsade oss välkomna och startade parentationen med att 
tända ett ljus för de medlemmar som inte längre är med oss. Efter en tyst minut läste vice RP 
Agneta Larsson en stämningsfull naturdikt. Därefter tände RP Gertie vänskapens vita ljus och 
bad oss skänka en tanke till alla kvinnor i världen som har det svårt, likväl som en tanke på 
oss alla kvinnor.  
 
§   1  Rådsårsmötet öppnas 

Rådspresident Gertie Stenkula förklarade Rådsårsmötet för öppnat. 
 
§   2 Upprop av delegater 

Rose-Marie Wahlgren ropade upp delegater och adjungerade och kunde 
konstatera att alla var närvarande. 

 
§   3 Val av justerare tillika rösträknare 

Britt Gars Petersson, D240 och Lilian Bergholtz, D241 valdes att justera 
protokollet. 

 
§   4 Mötets behöriga utlysande 
 Kallelse gick ut den 20/9 2021. Mötet förklarades behörigen utlyst. 
 
§   5 Godkännande av föredragningslistan 

Föredragningslistan godkändes med upplysningen att den tidigare bordlagda 
motionen från D240 rörande matrikeln kommer att behandlas under § 15. 

 
§   6 Protokoll från digitalt Rådsmöte # 108 den 14 mars 2021 

Noterades att protokollet är justerat och ligger på hemsidan. Protokollet 
godkändes och lades till handlingarna.  

 
§   7 Verksamhetsberättelse för 2020 - 2021 Bilaga t §7 
 Noterades att verksamhetsberättelsen ligger på SIWRs hemsida. 
 Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 
§   8 Ekonomiska redovisningar  

Rådsskattmästare Monique Mellin föredrog bokslutet för 2020-2021. 
Alla handlingar står att finna på Hemsidan. 
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a) SIWR, inklusive Inner Wheel Nytt, 2019-2020 godkändes Bilaga t §8a 
 och lades till handlingarna.  

b) Hjälpprojekten redovisas på två olika sätt, dels Bilaga  t §8b-f 
redovisning till IIW med period 15/3 år 1 -15/3 år 2 
dels med en period som följer vårt räkenskapsår 1/7 -30/6. Vad gäller 
narkotikabekämpning så har stora donationer kommit in utöver klubbarnas 
insamlingar. 

c) Stipendier Silviasystrarna. 2000 nya rosenkort har köpts in under året. Inga 
stipendier har delats ut. Se bilaga 

d) Rosenkort från D 236, inget att rapportera.. 
e) Magnetbokmärken. Se bilaga. 
f) Covidfond  Se bilaga 
Redovisningen av samtliga hjälpprojekt § 8b-f godkändes och lades till 
handlingarna. 

 
§   9 Revisionsberättelse  Bilaga t §9 

Revisionsberättelsen har skickats ut och ligger på hemsidan.  
Revisorernas berättelse lästes upp och lades till handlingarna. 

 
§ 10 Redovisning av delegationsbeslut 

SIWRs kostnad för sjalar uppgick till 4.995 kr, deltagaravgift för ytterligare 4 
deltagare på digitalt Convention uppgick till 1.921 kr, inköp av svensk flagga 
98 kr, mellanlagringsarkiv 250 kr, programvara Indesign till fd redaktören för 
IW-Nytt 2.880 kr samt nya bredare presidentband, 2 st, 250 kr.   

 
§ 11 Ansvarsfrihet 

Årsmötet beviljade ansvarsfrihet för styrelsen i Svenska Inner Wheel Rådet för 
verksamhetsåret 2020-2021. 

 
§ 12 Hemsidan  

Annika Ahlqvist redogjorde för IT-gruppens önskemål till förbättring av 
funktioner på hemsidan och medlemsregistret till en kostnad av 26.119 kr. 
Rskm Monique meddelade att det finns 38.000 kr avsatt till hemsida och 
register. 

 Beslutades 
 att godkänna förslaget till förbättringar på Hemsidan och medlemsregistret 
till en kostnad av 26.119 kr. 
 

§ 13 IW Nytt och Informationsmaterial 
Redaktör Kerstin Jonson redogjorde för kommande produktionsplan. Utgåva 
nr1 2022 beräknas utkomma i mars och utgåva nr2 kommer ut i början av 
juni. Sista dag för inlämning av text och bild publiceras i IW-Nytt.  
 

§ 14 Ekonomiska frågor SIWR 2021-2022 
Rskm Monique Mellin har skickat ut balans- och resultaträkning per 30/10 
2021 samt en rapport om hjälpprojekten. Monique kommenterade att 
European Meeting skedde Digitalt och att Matrikeln och Stadgar Handbok 
Instruktioner tillsammans kostade 29 kr/par. Hanteringsavgiften var högre än 
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förra gången Stadgar Instruktioner Handbok trycktes. Avgiften till IIW är 
betald och baseras på 3 282 medlemmar + en medlemsavgift som hör till 
föregående år.  65 personer deltog på Informationsmötet i Skövde och 
subventionen blev 50 400 kr. 
Monique berättade att det varit svårt för Dskm att få in medlemsavgiften för 
alla registrerade medlemmar. Undantagna att betala är avlidna medlemmar. 
Problemet beror på att: 
- Klubbarna uppdaterar inte matrikeln i tid (enligt gällande tidplan). 
- Viktigt att hålla kontakt med medlemmar som inte kommer på möten för 

att fånga upp om de inte längre önskar vara medlemmar. 
- Att varje år påminna om sista dag att säga upp medlemskapet. 
Läs på i klubbstadgar §9 sid 28, §10 s 28 rörande medlemsavgift. 
 
Monique fortsatte med att redovisa inkomna medel till våra hjälpprojekt 
under innevarande år 1/7 2020 – 31/10 2021 

 Narkotikabekämpning 39.453 

 IW-doktorn 13.720 

 Garissa 8.733  

 Gåvor till Silviastipendiet - 

 Försäljning av Rosenkort 960 

 Gåva till Covidfond - 
 

- Budget för 2022-2023 tas fram i januari och skickas ut till klubbar och 
distrikt vid vårens rådsmöte. 

- Pundets värde har bestämts till 12 kr, den 1/7 2021. 
- European Meeting kommer att hållas digitalt i juni eller juli 2022. om mötet 

blir digitalt finns önskemål om att nuvarande RP, vice RP samt Britt Gars 
Petersson D240 och Marianne Kaufmann D239 får delta. 

 Beslutades 
  att under förutsättning att European Meeting sker digitalt, godkänns att fyra 
personer deltar. Vid ett fysiskt möte representerar två personer Sverige. 
 
- Beslut om subvention för deltagande funktionärer på Informationsmötet 

2021. 
 Beslutades 

 att två deltagare från respektive distrikt betalar fullt pris och resterande 
deltagare betalar halvt pris vid deltagande i Informationsmötet. 

 
§ 15 Matrikeln – tryckt eller digital 

Bordlagd motion från D240 rörande tryckt matrikel lästes upp. Frågan har 
varit ute på remiss hos klubbarna. Matrikelredaktör Lena Blom presenterade 
kostnaderna för den tryckta matrikeln men kunde samtidigt konstatera att 
arbetet med att ta fram underlaget och excelfiler stod för den största 
kostnaden. Det finns också en påtaglig risk att papperskostnaden kan komma 
att öka. Konstaterades också att det är upp till varje klubb att inför varje år 
uppdatera antalet matriklar. 
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Redaktör Kerstin Jonson påminde oss också om att om vi delar upp 
kostnaderna för matrikel, handbok och tidning då kan vi drabbas av 
momspålägg. Underlag för beslut se separat Bilaga till §15 o §17. 

 Beslutades 
 att tiden inte är mogen för att avskaffa den tryckta matrikeln.  Det innebär att 
motionen från D240 avslås. 
Beslutades 
 att sträva efter att ta bort den tryckta matrikeln på sikt. 

 
§ 16 Policybeslut angående adjungerade 
 Beslutades 

 att Redaktör IW-Nytt/Medieansvarig, Matrikelredaktör, IT-samordnare, 
Webmaster samt Arkivarie alltid skall vara adjungerade till rådsmöten och 
informationsmöte samt till VU-möten i samband med råds- och 
informationsmöten. 

 
§ 17 Covid-19 Katastrof- och Vaccinationsfond 

Past RP Ewa Jägevall visade en kort film där Generalsekreterare i Rotary 
Doctors Sweden intervjuade läkaren Anders Dybjer, nyss hemkommen från 
Kenya och Rotary Doctors verksamhet där.  
Omröstning har skett ute i klubbarna för att besluta om de insamlade medlen 
skall gå till Alt 1 Rotary Doctors/IW Doktorn eller Alt 2 Hôspital Albert 
Schweitzer Haiti.  Underlaget för SIWR:s beslut redovisas på Bilaga t §15 o 
§17. 

 Beslutades 
 att insamlade medel, 95.277 kr, skall gå till Rotary Doctors/IW Doktorn. 

 Beslutades 
 att kontakta IIW och be att få en redovisning av hur medlen i Covid Disaster- 
and Vaccination Fund har använts.  
 

§ 18 Arkivering 
Arkivarie Agneta Mellgren lämnade en rapport rörande arkiverat material den 
11 augusti. Den ligger på Hemsidan liksom tidigare Riktlinjer vid arkivering. 

 
§ 19 Möten:  Rapporter och information 

Past RP Ewa Jägevall har tillsammans med RP Gertie Stenkula deltagit i 
European Meeting digitalt. Man förde diskussioner om hjälpprojekt och 
imponerades av Sveriges projekt Garissa. Ewa konstaterar att det finns mycket 
övrigt att önska men har föreslagit att man skall starta ett samarbete och enas 
om att föreslå en europeisk IIW president. 
 

§ 20 Våra framtida hjälpprojekt – nytt internationellt projekt Bilaga t §20, §23 
 Klubbarna har fått komma in med förslag på ett nytt internationellt
 hjälpprojekt. Resultatet redovisades av distriktspresidenterna. 
 Beslutades 

 att Garissa skall vara vårt internationella projekt under perioden 15/11 2021 
– 30/6 2024.  
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§ 22 Hjälpprojekten: rapporter 
Noterades att rapporter från projekt Narkotikabekämpning, IW-doktorn och 
Garissa finns att läsa på hemsidan. Rapporterna lades till handlingarna. 

 
§ 23 Övriga rapporter/ Stipendier Silviasystrar  

Britt Block har tidigare utsetts till ny projektansvarig för Silviasyster 
stipendierna. Då önskemål kommit till SIWR:s kännedom har en fråga gått ut  
till klubbarna om de vill fortsätta med projektet. 
Distriktspresidenterna redovisade inkomna svar. Se separat  Bilaga §20 o §23 

 Beslutades 
 att Rosenkorten delas ut till Distrikten i förhållande till antal klubbar i 
respektive distrikt att fortsatt kunna användas lika tidigare. Korten är redan 
betalda. 

 Beslutades 
 att frysa kontot/ inbetalningar fr.o.m den 31 december 2021. 

 Beslutades 
 att under 2022 dela ut 4 stipendier á 10.000 kr, varav två delas ut retroaktivt, 
samt att under 2023 dela ut 2 stipendier á 10.000 kr 

 Beslutades 
 att avsluta projektet med stipendier till blivande Silviasystrar och 
Silviasjuksköterskor från och med den 1 januari 2022. 
 
Gertrud Anderberg och Birgitta Gedda informeras om SIWR s beslut samtidigt 
med Britt Block. 
 

§ 24 Nomineringar för 2022-2023 att väljas 
 Immediate past rådspresident/ 
 Nationalrepresentant/RISO Gertie Stenkula, Lund 
 Rådspresident Agneta Larsson, Hörby 
 Vice rådspresident/  
 Vice nationalrepresentant/RISO Eva Gille, Karlstad 
 Rådsskattmästare Monique Mellin, Skurup 
 Rådssekreterare Marith Olsson, Boden 
 Två revisorer Mona Erlandsson, Staffanstorp 
  Monica Green, Burlöv-Lomma 
   Två revisorssuppleanter Kerstin Janghed, Lund 
  Kristina Hedberg, Falsterbo-Vellinge 
 Beslutades 
  att godkänna föreslagna nomineringar att väljas.  
 
§ 25 Nomineringar för 2022-2023 att utses 
 Rådsarkivarie Agneta Mellgren,  Arboga 
 Redaktör IW-nytt/Medieansvarig Vakant 
 IT-samordnare Vakant 
 Webmaster Helene Reiner, Stockholm Västra 
 Matrikelredaktör Kajsa Rentzhog, Sundsvall  
 Beslutades 
  att godkänna föreslagna nomineringar att utses. 
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§ 26 Inkomna /utgående skrivelser 

Tackbrev har inkommit från Tullverket för donationer till inköp av sökhundar. 
Brevet finns att läsa på Hemsidan. 

 
§ 27 Motioner till rådsårsmötet  

Den tidigare bordlagda motionen från D240 rörande avslut av tryckt matrikel 
Har behandlats under §15. 
D233 har lämnat en motion rörande överskott vid försäljning av Rosenkort. 
D 240 har skickat en motion rörande fördelningen av röster i klubbar baserat 
på antalet medlemmar. 
Beslutades 
 att avslå motion från D233 med hänvisning till beslutad nedläggning av 
stipendier till Silviasystrar och –sjuksköterskor, §23 ovan. 
 att bifalla motion från D 240 rörande fördelningen av röster i klubbar baserat 
på antalet medlemmar. Motionen kommer att skickas ut till klubbarna för 
omröstning och behandlas på vårens rådsmöte. 

 
§ 28 Frågor och förslag  

SIWRs VU föreslår att yrkeskategori/kvalifikationer finns med i matrikeln för 
att underlätta vid rekrytering av funktionärer till klubb-, distrikts- och 
rådsstyrelse. 

 Beslutades 
 att uppdra åt DP att kontakta klubbpresidenterna för att undersöka hur 
medlemmarna ser på det. 
 
Diskuterades hur vi ska få fram förslag till lämpliga projekt i framtiden. 

 Beslutades 
 att bilda en grupp, med Ewa Jägevall som sammankallande, för att vaska fram 
ett antal förslag på projekt som kan vara lämpliga. Distriktspresidenterna 
uppmanades kontakta klubbarna för att efterhöra om någon har intresse av 
att vara med i gruppen. Det går även att kontakta Ewa direkt och lämna 
förslag.  

 
§ 29 Dispenser  
 Inga dispensanmälningar har kommit in. 
 
§ 30 Informationsmötet 2022. Förslag/ presentation 

Vice RP Agneta Larsson presenterade tre olika offerter från konferenshotell i 
Gävle gällande Infomötet 2022. 
Beslutades 
 att acceptera offerten från Scandic Hotell i Gävle den 19-21 augusti 2022.  
 

§ 31 Margarette Golding Award, Honoured Active Member 
Ingen nominering till Margarette Golding Award har inkommit. För övrigt kan 
noteras att Margarette Golding skulle ha fyllt 140 år den 20 november. 
Två medlemmar hedras av sina klubbar att utses till Honoured Active Member 
(HAM);  Christina Svensson och Anna-Christin Ryberg, båda från Mark IWC. 
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§ 32 Övriga frågor  

a) Skillnad i ordning när klubbar arrangerar DM, Britt Gars Petersson D240. 
Har övriga distrikt hoppat över klubbar på tur (pga Covid)? Svar nej. 

b) Standar, Ingrid Haggårds D233. Vad gör man med alla standar/ 
klubbflaggor? Tips- sy upp på stora tygstycken och trä in en stång i 
överkant så kan man hänga upp dem vid speciella tillfällen. Rullas sen 
ihop. 

c) Byte av klubb, Gunnel Wallquist D234. Till vem skall medlemsavgiften 
betalas?  Se sid 51 i Stadgar Instruktioner Handbok. Avgiften betalas till 
den klubb där man är matrikelförd. 

d) Medlemsavgift, Elisabeth Nelson D239. Klubbar har svårt att driva in 
medlemsavgiften från medlemmar, av olika anledningar. Klubben skall 
betala in medlemsavgift till Distriktet för medlemmar som är registerförda 
i klubben den 1/7. Se sid 76 i Stadgar Instruktioner Handbok. Se även 
under §14 i detta protokoll. Förekom medlemmen om man anar 
svårigheter och fråga om de vill avsluta sitt medlemskap för den 30 april 
eller kontakta anhörig. Kanske ha en anhöriglista om behov finns. Det är 
klubbens ansvar att driva in pengarna. 

e) Klagomål från klubbpresident, Birgitta Henning D238. Klubbpresident 
tycker att det kommer för mycket information från SIWR!? Hon vill bara ha 
kontaktväg med Distriktet. Rådet ställer sig frågande. Information från 
Rådet går endast till distriktspresidenter och distriktssekreterare.   

f) Sjalar, Ewa Jägevall SIWR. Ewa har fått beställning på 25 st sjalar. Det är 
ett för litet antal att beställa. Om fler beställningar (min 100) dyker upp 
senare kan Ewa tänka sig att ombesörja beställning. 

g) Kurser i IT- och datakunskap, Gertie Stenkula RP. Alla medlemmar bör ha 
baskunskaper i IT och om Inner Wheel. Pengar finns att söka från 
folkbildningen/studieförbunden. Det krävs en kursplan men då kan man 
även få tillgång till kurslokal. 
Gertie informerade också att man numera kan göra sökningar på 
hemsidan i Stadgar Instruktioner Handbok. Windows fungerar bättre än 
PDF vid sökning. Vi kan vara trygga för det går inte att ändra i ett Word 
dokument på hemsidan om man inte har behörighet. 
 

§ 33 Rådsmöte 110, 23-24 april 2022 i Hässleholm 
Britt Gars Petersson, distriktspresident i D 240, önskade oss välkomna till 
vårens rådsmöte i Hässleholm. D238 stod på tur att ordna rådsmötet men 
hade förhinder vid tiden för mötet så D240 var vänliga nog att åta sig 
arrangemanget. 
 

§ 34 Rådsårsmötet avslutas 
Susanne Fagerström, D238 tog först till orda och tackade oss alla för att vi 
kom och riktade också ett tack till sin IW-kollega, Margareta Melin från 
Alingsås-Lerum-Vårgårda IWC, som varit oss behjälplig under mötets två dagar. 

Därefter tog RP Gertie Stenkula till orda och tackade Susanne för ett fint 
arrangemang och för all uppmärksamhet.  
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 Stockholm 17 november 2021 
 
  
 ____________________________ ____________________________ 
 Gertie Stenkula  Rose-Marie Wahlgren 
 Rådspresident  Rådssekreterare 
 

 Justeras 

 ____________________________ ____________________________ 
 Britt Gars Petersson  Lilian Bergholtz 
 Distriktspresident D240  Distriktspresident D241  


